
 

 

Fællesbestyrelsen – Stauning Helhed 

Dagsorden 

Bestyrelsesmøde: torsdag d. 21. nov. 2024 kl. 16.45 – 19.00 

Mødeleder: Majken 

Referent: Mie  

Mad: Børnehuset 

Afbud: Finn, Majbritt 

1. Tidspunkt 16.45-16.50 

Godkendelse af dagsorden – punkter til evt.  

Godkendelse af referat 

Godkendt 

2. Tidspunkt 16.50-17.20 

Nyt fra: 

● Elevrådet 
Elevrådet arbejder for en konkurrence til juleklippedagen og har været med til at fortælle til 
skoleudviklingssamtalen. 
 

● Formanden:  
o Kursus for forældrebestyrelser (dagtilbud) d. 5. feb. (se bilag) 

 
● Forældrevalgte: 

o Opfølgning på mad i 10’er-pausen? 
I klasser der ikke har fået information omkring pausemad sendes der information ud. Ellers 
sendes der ikke ud. Der kigges på muligheder om længere pausemad til næste skoleår. 

o Mellemgruppe mellem vuggestue og børnehave (Ebba) 

- Normering, hvor penge og hænder skal følge indtil barnet, er 3 år og ikke 2,10 
år 

I Børnehuset er der ofte skiftende grupper, hvor man kigger på børnene, personalet osv. 
Forældrene spørger, hvor ressourcerne bliver af, når man betaler for vuggestueplads til 3 år, men 
børnehuset får ressourcer til 2,10 år.  
Førskole-gruppen er vigtigt, uanset hvor mange børn, der går i gruppen. Der er meget, man lærer 
dér.  
Der efterspørges at blande grupperne i børnehuset, hvor man tænker anderledes end efter 
alder. 

 
● Personalet:  

o Stauning Skole (medarbejderrep.) 



 

 

Vi har netop haft en vellykket læseuge med tid til fordybelse, og en skøn skolefest for børn og 
voksne. Dejligt med hjælp fra forældre i løbet af aftenen og til oprydning bagefter.  

o Børnehuset (medarbejderrep.)   
Har været glade for at have besøg af læsevenner fra 4. og 5. klasse. 
Vi er i gang med juleforberedelser. Spilopperne og vuggestuen har lavet pynt til Købmanden og 

har fået is     . Børnene har været ude og finde pynt til juledekorationer.  
I SFO’en har vi haft en rigtig god halloweenfest. Der bliver lavet tegnekursus en gang om ugen.  
Der bliver lavet julepynt til sogneforeningens juletræ. 
Der bliver lavet meget floorball og dødbold i hallen. På legepladsen har SFO børnene leget mørke 
leg med lommelygter.  
 
● Ledelsen (herunder børnetal/elevtal samt trivsel):  

o Dagtilbudsleder 
▪ De kommunale takster stiger igen. Taksterne er slået op på Aula.  

 
o Skoleleder 

▪ Referat fra fælles bestyrelsesmødet d. 28/10 (5-skole-samarbejdet) 
Til mødet var der fokus på gode overgange mellem de 4 landsbyskoler og 
Skjern folkeskole.  
Der var ønske fra forældre om at flere overgangsdage vil forgå inde i Skjern. 
Der var ønske om en tidsplan og en ramme for overgangene for børn og for 
forældre. 
 
Børne-familieudvalget: Der kommer to forældrerepræsentanter med til 
Folkeskolernes samråd  
 

Til orientering/drøftelse: 

3. Tidspunkt 17.20-17.30 

Agnethe/Majbritt - Referat fra Folkeskolernes Fællesråd d. 14/11 

- Se bilag 

Fra Tim skole blev fortalt om skoletanter, hvor frivillige hjælper på skolen til snak, hygge og 

omsorg omkring børnene. Det er frivillig-Vest som står for projektet på Tim Skole. 

I børne og familieudvalget er de optaget af bl.a. økonomi. De har søgt 10 mio. og fået 1, hvor der 

er fokus på specialklasser/ specialskoler - f.eks. økonomi i forhold til buskørsel.  

Nye veje: En model i økonomisk balance, flere børn bliver i almen skoletilbud, flere børn tager 

eksamen. Politikerne bliver spurgt til, om modellen fungerer, og det er de trætte af at snakke om. 

Skoleudviklingssamtalerne blev vendt. Nogen havde haft samtale andre har ikke. 

14 ud af 40 skoler havde sendt høringssvar. Men en del havde ikke fået den ud. 

 

Til orientering/drøftelse: 



 

 

4. Tidspunkt 17.30-17.40 

Anne Maria - Referat fra Skoleudviklingssamtale d. 12/11 

Sproglig udvikling (Omkring test på skolen, handleplan, samarbejde med børnehaven) 

Rummelige og inkluderende læringsmiljøer (LP-møder, handleplan, mentor, morgensang m.m.) 

Teknologi til didaktik (handleplan, elev, lærer og lederperspektiv) 

Der var stor ros til ledelse og skole til samtalen. 

 

Til orientering/drøftelse: 

5. Tidspunkt 17.40-17.45 

Anne Maria - Nationale tests 

AMN gennemgår skolens resultater 

Til orientering/drøftelse: 

6. Tidspunkt 17.45-17.55 

Charlotte - KIDS (tilsynsmøde d. 14/11) 

Charlotte Ahle og Charlotte + Anne har været ude at observere. Solveig var med til KIDS.  

Der bliver kigget meget på fysiske rammer, relationer og leg. Der bliver et opfølgende møde - senere 

kommer der en uforberedt observation. 

Der er god respons, så det er småting, der kan og bliver justeret på. 

Rummene er indbydende, det er tydeligt, hvad man kan forskellige steder m.m. 

Der kan fortsat arbejdes med at klargøre til leg ude og inde. 

Venne-vigtighed bliver der arbejdet med. F.eks. at konflikter mellem børn ikke bare skal løses, men 

skal løses med øje for at børnene finder hinanden med forståelse og måske endda kan lege videre 

efterfølgende. 

Til orientering/drøftelse: 

7. Tidspunkt 17.55-18.10 

Charlotte og Anne Maria - budget for både skole og børnehus 

Til januars bestyrelsesmøde vil Charlotte og Anne Maria have det endelige budget. 

Charlotte og Anne Maria fortæller om økonomi de forskellige steder. 



 

 

Til orientering/drøftelse: 

8. Tidspunkt 18.10-18.20 

Anne Maria - oplæg til trivselspolitikken - næste gang 

 

Til orientering/drøftelse: 

9. Tidspunkt 18.20-18.40 

Anne Maria - Princip for skolens arbejde med elevernes udvikling i skolens faglige og sociale 

fællesskaber  

- Godkendelse 

- Se bilag 

- Vi gennemgår politikken og retter til. Politikken godkendes. 

 

 

Til orientering/drøftelse: 

10. Tidspunkt 18.40-18.45 

Kommende punkter til næste bestyrelsesmøde d. 13/1 

- Tilmelding 

- Trivselspolitik 

- Skoletanter 

Til drøftelse: 

11. Tidspunkt 18.45-18.55 

Nyt fra Støtteforeningen 

Motionsløb: 51.000 kroner i forhold til 30.000/34.000. Der er sedler, som ikke er kommet med hjem. 

Bus: Bliver stadig udskudt. Satser meget på at bussen kommer som en julegave. 10. januar vil 

støtteforeningen gerne fejre, at der er samlet så meget sammen. Gerne gode idéer til festen/eventen. 

Senere vil gerne søge fonde til legeplads og udeområder. 

Til drøftelse: 

12. Tidspunkt kl. 18.55-19.00 

Eventuelt 

Til orientering/drøftelse: 

 


